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AVANT- PROPOS

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 85 de la CEI: Appareillage de
mesure des grandeurs électromagnétiques.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote
ayant abouti à l'approbation de cet amendement.
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Tableau I-3, note 3).

Remplacer les première et deuxième lignes de la note par ce qui suit:

La différence entre deux tensions simples quelconques et entre deux tensions composées quelconques ne
doit pas excéder 1 % de leur moyenne (tension simple et composée, respectivement).
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Report on voting
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51-3 Amend. 1 © IEC:1994	 – 3 –

FOREWORD

This amendment has been prepared by IEC technical committee 85: Measuring equipment
for electromagnetic quantities.

The text of this amendment is based on the following documents:

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the
report on voting indicated in the above table.
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Table I-3, note 3).

Replace the first two lines of this note by the following:

The difference between any two line-to-line voltages and between any two line-to-neutral voltages shall not
exceed 1 % of the average (line-to-line and line-to-neutral voltages, respectively).
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